
Ingesproken op vergadering van de commissie ‘Ruimte en Economie en Maatschappij en 
Bestuur’ op donderdag 13 september 2018, 20.00 uur, inzake Punt 3: Vrijstelling 
nachtvluchten Aalsmeerbaan 
 
Geachte commissie,  
 
Het tijdelijk toestaan van nachtvluchten boven de gemeente Aalsmeer heeft tot veel 
beroering geleid onder de bewoners. Het was de denkbeeldige druppel die de inmiddels wel 
hele grote emmer deed overlopen. We zijn blij met de heer Jan Boomhouwer die ons al lid 
van BWA steeds op de hoogte brengt en zich buitengewoon inzet voor de kwestie Schiphol. 
Ook zijn wij blij met de stevige brief die de heren Nobel en Romkema vervolgens naar het 
ministerie hebben gestuurd.  
 
Het onderwerp werd opgepakt door de media. In Een Vandaag kwam de gemeente Aalsmeer 
duidelijk in beeld.  
Het zijn de uitspraken in deze uitzending gedaan door de heer Robert-Jan van Duijn, die bij 
ons vragen oproepen.  
 

a. Zijn de uitspraken, van de heer Robert-Jan Duijn gedaan in deze uitzending gedaan 
conform de wil van de gemeenteraad: Ziet deze commissie het uitkopen van 
woningeigenaren als DE oplossing voor de overlast die Schiphol veroorzaakt; 

b. Vragen die je daarbij kunt stellen zijn: Laat Aalsmeer daarmee een geografische, 
demografische, en maatschappelijk tweedeling ontstaan? En wie komt er voor in 
aanmerking en wie niet, etc.;  

c. En geven we zo NV Schiphol juist niet de autorisatie om de uitbreiding ‘gewoon’ door 
te zetten; 

d. En waarom is er geen overleg geweest met de ORS over de opinie van Aalsmeer. 
Moeten we nu juist niet gezamenlijk opereren? 

e. Of handelt uw commissie conform de motie die op 10 april is bekrachtigd genaamd: 
‘Genoeg is genoeg’. En zet de gemeenteraad zich in voor een eerlijker en 
evenwichtiger verdeling van de vluchten, onderbouwd met cijfers die we kunnen 
vertrouwen; 

f. Wij gaan ervan uit dat deze commissie zich bewust is van de bewonersinitiatieven – 
BWA en Vliegtuighinder.nl - die zich schrap zetten tegen de uitbreiding van Schiphol 
en zelfs ‘minder, minder’ willen. En wat gaat deze commissie dan wel de 
gemeenteraad doen om deze initiatieven te ondersteunen?  

g. En dan een praktische vraag: Stond er niet een paar maanden geleden een oproep 
gericht aan bewoners in Aalsmeer in ‘Aalsmeer Vandaag’ om punten aan te geven 
waar ‘eigen’ geluidsmeters zouden plaatsen. En waar staan deze geluidsmeters nu?  

h. En tot slot: Schiphol/Overheid hebben ons vertrouwen geschaad. Van harte hopen 
wij dat wij op u, commissie, in deze kunnen rekenen, zodat ons vertrouwen hersteld 
wordt.  
 
Sietske Bon van den Broek 
 
 

 


